

Dagsorden til bestyrelsesmøde

Mandag den 17. August 2015

Mødet afholdes i Billum hallen kl. 18.30

1. Godkendelse af referat

Referater tilbage fra maj mangler at blive godkendt. Vi samler op til næstkommende møde.

2. Valg af ordstyrer

Henriette Løjborg

3. Siden sidst

A. Formanden

Intet nyt.

B. Sponsor udvalg

Sponsorer til seniorafdelingen skal på plads inden så længe.

Præmiespil skal så småt til at sælges (september-oktober). Lodderne er trykt.

Der er bestilt et telefonabonnement til klubben – som skal anvendes til mobile Pay. For at gøre betaling til klubben nemmere.

Open air: Vi får stor ros for arbejdet, specielt scenenedtagningsholdet.

C. Børne- og ungdomsudvalg

Der skal laves et nyt forsøg med træning for u10 piger. Nyt tidspunkt og dag.

26. august 2015 i BIC, Mette Roslyng tager træningen.

Totalstævne i februar er lavet om til et en-hals stævne og er flyttet til Billumhallen.

D. Træner- og seniorudvalg

Dameseniortræneren er fundet og er i fuld gang.

Der mangles stadig trænere til U16 drenge og u8 mix. Der skal tages kontakt til Flemming om at tage u10 drenge.

E. Aktivitetsudvalg

Open air forløb som det skulle. Vi oplevede at folk var positive omkring det frivillige arbejde. Der er allerede tilmeldte til næste års open air.

F. Rekvisitudvalg

Intet nyt

Nøglerne skal deles rundt.

4. Evt.

Sportscamp (bemanning + rekvisitter)

Der er delte tilbagemelding fra Team Vest bestyrelse, sportscamp bestyrelsen, forældre og trænere. Der skal bedre styr på bemanning og rekvisitter. Derudover skal Team Vest bestyrelse være bedre informeret. Håndboldklubben skal bruge flere kræfter på at formidle og trække spillere til sportscamp. Peter Nielsen har meldt sig som tovholder til næste års sportscamp. Kasper og Jørgen deltager ved mødet d. 25 og prøver at få mere tid i hallen i løbet af sportscamp-ugen.

Klubbuilding

Vi foreslår mandag d. 28. september eller onsdag d. 30. september i uge 40.

Ho-fåremarked

Vi skal bruge to til at sidde i skuret ved hæveautomaten.

Damesenior frivilligt arbejde for klubben

Mogens snakker med Dan-grit.

Kampe i BIC skæv fordeling

Klubben laver en meddelelse til medlemmerne om hvorfor kampfordelingen ser ud i år som den gør. Vi tager spørgsmålene på forhånd.

Ny samarbejdsklub, Ribe-Esbjerg?

Morten tager kontakt og snakker om hvad vi får i Skjern og hvad Ribe-Esbjerg kan tilbyde.

SFO-Håndbold

Vi skal have stablet et træningstilbud til SFO i Oksbøl og i Billum på benene. Stine tager kontakt til Rikke Junker om at tager evt. to træningsdage i Billum. Mette Rhod og Mette Roslyng skal kontaktes ang. to træningsdage i Oksbøl.

Blåvandshuk Sport og Event

Vi er blevet medlem, og er nu medejer af et fadølsanlæg.

Gammel – gammel spiller fest

Vibber vil gerne være med i et evt. udvalg.

Lars Larsen skal spørges.

Næste møde

Onsdag d. 16/9 kl. 18.39 i Billumhallen.

[Handwritten signatures in green and blue ink]

Hansen Jørgen